
EMLÉKEZTETŐ

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2015. november 27-én tartott üléséről

Jelen     voltak: Daku Dávid, Farkas László,  Gődér Vivien,  Görbe Richárd,  Krisztián Dávid,  Lőrincz

László,  Markovics Petra, Nagy Edit,  Nagy Renáta,  Németh Ákos Zoltán, Ónodi Áron, Rácz Tamás,

Traxler Balázs, Vidák Miklós

Kimentését kérte: Kun Levente Alex, Tompos Balázs

Késett:

Vendég:

1. Beszámolók, előterjesztések:

1.1 Daku Dávid köszöntötte Kovács Klementínát, az Építőmérnöki Kar Kari Hallgatói Tanácsának

újdonsült elnökét.

1.2 Daku  Dávid  beszámolt  a  Vezetői  Értekezleten  történtekről.  Elmondta,  hogy  a  PPP

konstrukcióban  üzemeltetett  egyetemi  épületek  kivásárlását  vitatták  meg,  valamint  az

Intézményfejlesztési Tervet.

1.3 Daku Dávid tájékoztatta az EHK-t, hogy kollégiumi és kondicionáló terem bejáráson vett részt

Barta-Eke Gyulával (BME kancellár).

1.4 Daku Dávid  tájékoztatta az EHK-t, hogy közérdekű adatigénylés érkezett be az Egyetemhez a

hallgatói képviselők javadalmazásával kapcsolatban, 2010-ig visszamenőleg.

1.5 Daku Dávid  tájékoztatta  az  EHK-t,  hogy  hallgatók  megkeresték  könyvkiadás  lehetőségeivel

kapcsolatban.

1.6 Nagy Edit  előterjesztette  a Kari  Hallgatói  Tanács  Szakmai,  Tudományos,  Közösségi  és Sport

Ösztöndíj  pályázat  eredménye  elleni  felszólalást.  Az EHK a  felszólalást  egyhangúlag,  14-0-0

arányban elutasította, az elsőfokú döntést jóváhagyta.



1.7 Markovics Petra és Rácz Tamás beszámoltak alelnöki teendőikről.  Rácz Tamás kérte, hogy a

Térítési és Juttatási Szabályzattal kapcsolatos módosítási javaslatokat keddig jutassák el részére.

1.8 Krisztián  Dávid  beszámolt  az  oktatás  területén  történtekről.  Elmondta,  hogy a  Tudományos

Diákköri  Konferencia  pályázati  anyagaival  foglalkozott.  Elmondta  továbbá,  hogy  Oktatási

Dékánhelyettesi Értekezleten vett részt, ahol ismét felmerült a Hallgatói Jogorvoslati Bizottság

ügyrendjének elkészítése.

1.9 Nagy  Renáta  beszámolt  a  kollégiumi  területen  történtekről.  Elmondta,  hogy  egyeztetett  a

Kollégiumok Igazgatósággal  a kollégiumi férőhelyosztás  menetéről  és ütemtervéről.  Elmondta

továbbá, hogy szerdán ülésezik a Kollégiumi Fegyelmi Bizottság.

1.10 Traxler Balázs beszámolt a szociális területen történtekről.

1.11 Vidák Miklós beszámolt a gazdaság területén történtekről. Elmondta, hogy Szenátus Gazdasági

Bizottság ülésen vett részt.

1.12  Nagy  Edit  tájékoztatta  az  EHK-t  a  pályázat  területén  történtekről.  Elmondta,  hogy  az

Esélyegyenlőségi pályázat kiírását készítette elő.

1.13 Daku Dávid tájékoztatta az EHK-t a sport területén történtekről.

1.14 Ónodi Áron tájékoztatta az EHK-t a külügy területén történtekről. Elmondta, hogy a Hallgatói

Külügyi Testület Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításával foglalkozott. Elmondta

továbbá, hogy megérkezett az Erasmus+ ösztöndíj pályázati kiírása. Kérte, hogy a véleményeket,

javaslatokat vasárnap délig küldjék meg részére.

2. Egyebek:

2.1. Daku Dávid tájékoztatta az EHK-t, hogy Barta-Eke Gyula (BME kancellár) támogatta, hogy a

BME  pályázzon  a  Hallgatói  Önkormányzatok  Országos  Konferenciájának  Közgyűlésének

megrendezésére.

2.2. Ónodi Áron tájékoztatta az EHK-t, hogy megkereste a Műegyetemi Sajtóklub egy aktív tagját a

Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása kapcsán szükséges teendőkkel.



Következő EHK ülés: 2015. december 3. (csütörtök) 18:15

Budapest, 2015. november 27.

Ónodi Áron Daku Dávid

Emlékeztetővezető Elnök


